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Fråga till ansvarigt kommunalråd 

 
SSPF (skola socialtjänst polis fritid) 

Motionen SSPF antogs av fullmäktige 2012-04-12. 
Vi får vid en debatt i budgetfullmäktige i november information av Håkan Eriksson (C) 

om att SSPF som är ett förebyggande arbete i kommunen för att unga inte ska hamna i riskzonen 

ligger vilande. 

 

 

Min fråga till ansvarigt kommunalråd: 

Varför har SSPF-arbetet avstannat? 

Hur länge har SSPF-arbetet legat vilande? 

Vem har beslutat att SSPF-arbetet skulle vara vilande? 

 

Anna Christensen (M) 

 

 

 

 


